

Etiquette & Decorum

Art of Living codes make their entrance in Monaco

Kathleen Jones is a multilingual certified etiquette consultant who provides consultancy services in the form of workshops and bespoke private sessions. These programmes are designed for the personal and cultural development of groups and individuals, from school pupils to corporate executives. The aim is to offer a wide range of clients from different cultures and backgrounds, in Monaco and abroad, a way to enhance the soft skills and "savoir-vivre" they need for personal and professional fulfilment. Other services are also on offer in the matter of gracious entertaining, such as event design and gorgeous table dressing.

Les codes de l'Art de Vivre s'invitent en Principauté. Sous forme d'ateliers ou de séances de coaching privées « sur mesure », les programmes - imaginés par Kathleen Jones, consultante certifiée plurilingue - sont conçus pour le développement personnel et culturel des particuliers et des professionnels, des enfants scolarisés jusqu'aux cadres et chefs d'entreprise. L'objectif de cette société de conseil est de permettre à une clientèle de culture et d'horizon différents, à Monaco et à l'étranger, de maîtriser les codes sociaux afin de contribuer à leur épanouissement personnel et professionnel. De nombreux autres services personnalisés sont également proposés, comme la réalisation d'événements, l'art de recevoir ou encore de composer une table sans fausses notes...

Villa Mignon, 1 rue Suffren Reymond
Tel. +377 93 50 35 07
www.etiquetteanddecorum.com

